
Protokół nr 4/2024 

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji Europejskiej 

odbytego 10 października 2024 roku 

 

 

 Edyta Krefta - przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji 

Europejskiej otworzyła posiedzenie i po powitaniu radnych oraz gości stwierdziła, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 7 radnych, co wobec 

składu Komisji wynoszącego 7 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
W posiedzeniu uczestniczyła: 

1.Halina Zielonka - Skarbnik Powiatu. 

 
Porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie: 

a) zmiany budżetu Powiatu Lęborskiego na 2024 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Lęborskiego na lata  

2024-2035. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

3. Sprawy różne. 

Ad.1 

Halina Zielonka – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały Rady 

Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu Lęborskiego na 2024 rok. 

Między innymi zapoznała radnych z operacjami ujętymi w projekcie uchwały. 

Wykaz operacji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Radny Ryszard Wenta zwrócił się z prośbą aby omawiane zmiany w przyszłości 

zostały ujęte w uzasadnieniu do projektu uchwały. Stwierdził, iż przedstawione przez 

Panią Skarbnik informacje trudno jest odnieść do jakichkolwiek tabel oraz zapisów  

zawartych w uzasadnieniu.  
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Halina Zielonka – Skarbnik Powiatu przekazała, iż skoro jest taka wola to  

w przyszłości taki wykaz będzie dołączany do projektu uchwały.   

Następnie radny Ryszard Wenta zapytał dlaczego przesuwa się na rok 2025 

wydatkowanie środków w wysokości 2.300 000 zł  z przeznaczeniem na wyposażenie 

oddziałów szpitala w sprzęt medyczny. Z pozyskanych przez niego informacji wynika, 

że szpital chce zakończyć tę inwestycję jak najszybciej, gdyż prowadzony remont 

bardzo utrudnia prawidłowe funkcjonowanie placówki.  

 
Halina Zielonka – Skarbnik Powiatu przekazała, iż z uwagi na prace związane 

z weryfikacją i oceną złożonych ofert szacuje się, że podpisanie umów z wykonawcą 

nastąpi w listopadzie, natomiast terminy dostawy sprzętu i płatności faktur 

przypadną na początek 2025 roku. Dlatego też należało dokonać przesunięć tych 

środków na następny rok.  

 
Edyta Krefta – przewodnicząca Komisji stwierdziła, iż przesunięcie terminów 

zakończenia prac wynika z tego, że w postępowaniach przetargowych obowiązywały 

procedury unijne, które są dłuższe od procedur stosowanych w przetargach 

krajowych.  

 
Radny Ryszard Wenta stwierdził, iż skoro wiadomym było, że będą 

obowiązywały procedury unijne to jego zdaniem, należało odpowiednio wcześniej 

ogłosić przetarg na te inwestycje.  

 
Radna Teresa Ossowska-Szara poprosiła o udzielenie informacji, która  

z przedstawionych zmian w budżecie powiatu jest tak pilna, że trzeba było zwoływać 

sesję nadzwyczajną.  

 
Halina Zielonka – Skarbnik Powiatu poinformowała, iż pilnym było 

wprowadzenie otrzymanej dotacji na przebudowę drogi powiatowej na odcinku od  

m. Łebień do m. Rekowo Lęborskie. W tym roku trzeba jeszcze zrealizować wydatek 

przeznaczony na ten cel w wysokości  ok. 3 mln zł. Również pilnym było wprowadzenie 

dotacji otrzymanej na przebudowę mostu na rzece Łebie w ciągu  

ul. Gdańskiej.   
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Komisja w obecności 7 radnych – 5 głosami „za” przy 2 głosach 

„wstrzymujących” zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.  

 
Następnie Halina Zielonka – Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwały Rady 

Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Lęborskiego na lata 2024-2035. 

Między innymi poinformowała, iż w załączniku Nr 1 do Uchwały dokonano  

zmian w planach na poszczególne lata w zakresie dochodów, wydatków oraz 

przychodów. Natomiast w załączniku Nr 2 do Uchwały wprowadzono nowe 

przedsięwzięcia:  

1) Mobilność osób uczących się i kadry w ramach kształcenia zawodowego – 

Erasmus, z limitem wydatków: 

• w 2024 r. – 40 000 zł; 

• w 2025 r. – 233 842 zł. 

2) Projekt – Nowe pracownie zawodowe w Powiecie Lęborskim, z limitem 

wydatków w 2025 r. – 2 590 093 zł. 

3) Projekt – Kompetencje zawodowe – II etap z limitem wydatków : 

• w 2024 r. – 366 461 zł; 

• w 2025 r. – 2 922 245 zł; 

• w 2026 r. – 1 156 217 zł; 

• w 2027 r. – 1 144 207 zł; 

• w 2028 r. – 1 136 674 zł. 

4) Projekt – Zdolni z Pomorza – II etap z limitem wydatków: 

• w 2024 r. – 100 775 zł; 

• w 2025 r. – 239 375 zł; 

• w 2026 r. – 244 126 zł; 

• w 2027 r. – 245 626 zł; 

• w 2028 r. – 119 999 zł. 

5) Wyposażenie oddziałów położniczo-ginekologicznego, neonatologicznego  

i pediatrycznego oraz ZOL/ZPO w sprzęt medyczny, szpitalny oraz wyposażenie 

biurowe z limitem wydatków na 2025 r. w wysokości 2 300 000 zł. 

Ponadto uaktualniono limity przedsięwzięć w zakresie: 

1) Projektu „Utworzenie i wsparcie funkcjonowania nadmorskiego Branżowego 

Centrum Umiejętności z dziedziny energetyki odnawialnej (wiatrowej) 
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realizującego koncepcję centrów doskonałości zawodowej z limitem wydatków 

w części majątkowej w wysokości 8 804 441 zł. 

2) Przebudowy drogi powiatowej nr 1312 G na odcinku od m. Łebień do m. 

Rekowo Lęborskie – od km 4+740 do 9+200 z limitem wydatków: 

• w 2024 r. – 3 634 000 zł; 

• w 2025 r. – 5 000 000 zł. 

Komisja w obecności 7 radnych – 5 głosami „za” przy 2 głosach 

„wstrzymujących” zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.  

Ad.3 

Komisja w obecności 7 radnych – jednogłośnie przyjęła protokół nr 3/2024  

z posiedzenia z dnia 11 września 2024 roku.  

Ad.4 

Radna Hanna Kurs zapytała, czy Gmina Nowa Wieś Lęborska będzie 

partycypowała w kosztach przebudowy mostu na rzece Łebie w m. Mosty.   

Edyta Krefta – przewodnicząca Komisji przekazała, iż nie ma takiej wiedzy,  

w chwili obecnej w gminie trwają prace nad projektem budżetu na 2025 rok. Dodała, 

iż w Urzędzie Gminy nie ma żadnego porozumienia podpisanego w tej sprawie przez 

poprzedniego wójta.  

 
Wobec zrealizowania porządku dzisiejszych obrad Edyta Krefta – 

przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.  

 
Protokołowała: 

Beata Młynarczyk 


